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Lepoglava se voli 
djelima, a ne riječima, 
pa krenimo redom - pribav-
ljena su sredstva veća od 
iznosa ovogodišnjeg izvor-
nog gradskog proračuna za 
sanaciju posljedica šteta od 
potresa na komunalnoj in-
frastrukturi. Nešto više od 
17.8 milijuna kuna odnosno 
2.368.510,23 eura, što je 
više od ovogodišnjeg 
izvornog gradskog pro-
računa, stiglo je u Grad 
Lepoglavu. Riječ je o bes-
povratnim sredstvima koje 
je Grad Lepoglava osigurao 
na natječaju Ministarstva 
gospodarstva i održivog ra-
zvoja za operacije koje se 
financiraju iz Fonda solidar-
nosti Europske unije - bit će 
sanirano devet dionica ce-
sta, ukupne dužine od oko 
10 kilometara te izgrađen 
most Putine na rijeci Bed-
nji. Grad Lepoglava će za 
građenje komunalne infra-
strukture, a što je planirano 
gradskim proračunom, ulo-
žiti više od 1.2 milijuna 
eura, točnije 1.223.236 
eura. Od većih ulaganja že-
lim izdvojiti rekonstrukciju 
grobne kuće u Lepoglavi, s 
izgradnjom nadstrešnice, za 
što je u proračunu planirano 
154.575 eura. Najveći dio 
proračunskih rashoda i ove 
se godine odnosi na komu-
nalne djelatnosti. Nastavak 
je to aktivnosti usmjerenih 
razvoju grada u njegovom 
komunalnom dijelu, ali i 
općenito. Važno je istaknuti 
da se kod financiranja 
svih aktivnosti gradnje 
komunalne infrastruk-
ture nastoji što manje 
opteretiti građane. Pre-
ma analizi podataka Mi-
nistarstva financija o kon-
solidiranim proračunima 
gradova za 2021. godinu, 
Grad Lepoglava spada 
među gradove s najve-
ćim rastom povučenih 
EU sredstava. Pokazuje to 
analiza koja je napravljena 
na temelju konsolidiranih 
proračuna gradova preuze-
tih iz FINA-e. Najveći rast 
povučenih EU sredstava 

u odnosu na 2020. godinu 
imao je Grad Vrbovsko - go-
tovo 2 tisuće posto, nešto 
manje Kaštela, Lepoglava 
nešto više od čak 1000 
posto rasta. Nakon pr-
vog uspješno provedenog 
projekta, u 2023. godini 
krenuli smo s provedbom 
novog projekta Zaželi. Uz 
zapošljavanja žena iz 
ranjivih skupina, više od 
60 osoba s područja Grada 
Lepoglave, koje su u nepo-
voljnom položaju, dobit će 
pomoć u svakodnevnom 
životu što će povećati kvali-
tetu njihova života. Također, 
želim istaknuti činjenicu ka-
ko nikada ne smijemo za-
boraviti naše branitelje 
i uvijek im dati podrš-
ku - povodom obilježavanja 
30. obljetnice djelovanja 7. 
gardijske brigade “PUMA”, 
u Lepoglavi je predstavljen 
mural posvećen ovoj legen-
darnoj vojnoj postrojbi koja 
je dala nemjerljiv doprinos u 
obrani i oslobađanju Hrvat-
ske. Osim toga, ove će aka-
demske godine 34 studenta 
s područja Grada Lepogla-
ve studirati uz gradsku 
potporu. Naime, Grad Le-
poglava je dodijelio 34 sti-
pendije u iznosu od 93 eura 
mjesečno. Dali smo i najviši 
iznos u odnosu na druge je-
dinice lokalne samouprave 
u okruženju - 22.560 eura za 
potporu Društvu Crvenog 
križa Varaždinske županije. 
Želim vam sretan Uskrs i da 
ga provedete u ozračju rado-
sti sa svojim najbližnjima.

Vaš gradonačelnik 
Marijan Škvarić
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Grad Lepoglava među 
gradovima s najvećim rastom 
povučenih EU sredstava
Najveći rast povučenih EU sredstava u odnosu na 2020. godinu imali su Vr-
bovsko, Kaštela, Lepoglava...

Gradovi su iz godine u 
godinu sve uspješniji u po-
vlačenju EU sredstava - to 
potvrđuje i najnovija ana-
liza podataka Ministarstva 
financija o konsolidiranim 
proračunima gradova za 
2021. godinu (podaci za 
2022. još nisu dostupni).

Najveći rast povu-
čenih EU sredstava u 
odnosu na 2020. godinu 
imali su gradovi Vrbov-
sko, Kaštela, Lepogla-
va, Ilok, Novigrad, Rovinj, 
Glina, Zabok. Nin i Pula. 
Pokazuje to analiza koja 
je napravljena na temelju 
konsolidiranih proračuna 
gradova preuzetih iz FI-
NA-e. Najveći rast povuče-
nih EU sredstava u odnosu 
na 2020. godinu imao je 
Grad Vrbovsko - gotovo 2 
tisuće posto, nešto manje 

Kaštela, Lepoglava ne-
što više od 1000 posto 
rasta, Ilok 775 posto više, 
Novigrad rast od 469 posto, 

Rovinj 428 posto, Glina 
347 posto više, Zabok 340 
posto te Nin 324 i Pula 312 
posto više.

U OKVIRU PRIPREMA ZA ORGANIZACIJU FESTIVALA

Izaslanstvo 27. MFČ kod 
slovenskog veleposlanika
Zemlja partner 27. Međunarodnog festivala čipke bit će Republika Slovenija

U okviru priprema za 
organizaciju Festivala, 
članovi festivalskog orga-
nizacijskog odbora, pred-
vođeni gradonačelnikom 
Grada Lepoglave Mari-
janom Škvarićem, bo-
ravili su na radnom sa-
stanku u Veleposlanstvu 
Republike Slovenije u Hr-
vatskoj gdje su se susreli 

s veleposlanikom, Nj. E. 
g. Gašperom Dovža-
nom. Izaslanstvo Među-
narodnog festivala čipke, 
u kojem su bili i direkto-
rica ureda Turističke za-
jednice Grada Lepoglave 
Ljubica Dubovečak te 
direktor Turističko kul-
turno informativnog cen-
tra Kristijan Bizek, slo-

venskom je veleposlaniku 
i njegovim suradnicima 
predstavilo povijest Festi-
vala, njegov značaj, me-
đunarodni karakter i kva-
litetu. Razgovaralo se i o 
načinu suradnje koja će, 
istaknuto je na sastanku, 
zasigurno rezultirati još 
jednim uspješno organizi-
ranim festivalom.

ODRŽANA 12. SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA

Gradsko vijeće izglasalo proračun za 
2023. godinu
Proračun za 2023. godinu, kao i projekcije proračuna za 2024. i 2025. godinu, prihvaćen je jednoglasno

Gradsko vijeće Grada 
Lepoglave donijelo je na 
12. sjednici proračun za 
2023. godinu. Po prvi puta 
proračun je iskazan u euri-
ma, a iznosi 5.663.317 eura. 
Toliko iznose ukupni plani-
rani rashodi i izdaci kao i 
ukupni planirani prihodi i 
primici s pridodanim viš-
kom iz prethodne godine. 
Za njega su glasali svi, na 
sjednici, prisutni vijećnici. 
Riječ je o vijećnicima iz re-
dova HDZ-a, HNS-a, SDP-a 
i NS Reformista.

- Ovaj je proračun spe-
cifičan i izazovan. Bilo je 
potrebno predvidjeti puno 
toga iako nismo imali sve 
potrebne informacije. Po pr-
vi puta proračun je iskazan 
u eurima, konsolidiran je, 
definiran na drugoj razini, 
a obrazloženja su detaljnija 
uz predviđanje svih stavki, 
načina njihova izvršenja, 
kontrole i izvora prihoda, 
pojasnio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić ista-
knuvši da se kod planiranja 
proračuna u velikoj mjeri 
vodila briga o mogućnosti 
korištenja sredstava iz na-
tječaja koji će se otvarati u 
narednim razdobljima, a u 
okviru kojih će Hrvatskoj 
na raspolaganju biti oko 25 
milijardi eura.

Prije izglasavanja pro-
računa za 2023. godinu, 
Gradsko je vijeće većinom 
glasova prihvatilo prijedlog 
Izmjena i dopuna prora-
čuna za 2022. godinu koji 
je rebalansom smanje za 
2.411.186 kuna na što je 
utjecalo otkazivanje pojedi-
nih projekata zbog znatnog 
globalnog povećanja cijena 
materijala što je uvjetovalo 
povećanje troškova njihove 
realizacije u odnosu na pla-

nirane. Zajedno s rebalan-
som prihvaćen je i prijedlog 
Izmjena Programa javnih 
potreba za 2022. godinu 
Vijećnici su na sjednici, 
također prije izglasavanja 
proračuna za 2023. godinu, 
prihvatili prijedloge odluka 
o davanju suglasnosti na 
Statut i Pravilnik Dječjeg 
vrtića Lepoglava radi nji-
hova usklađivanja sa Zako-
nom o predškolskom odgo-
ju i obrazovanju. Tijekom 
rasprave koja je prethodila 
izglasavanju navedenih 
odluka, vijećnik Željko 
Šoštarić iznio je svoje 
mišljenje tvrdeći kako se 
mijenjanjem poslovnika i 
statuta dječjeg vrtića pogo-
dovalo jednoj osobi koja je 
u rodbinskoj vezi s grado-
načelnikom. Nakon iznijete 
rasprave i nezadovoljstva 
dobivenim odgovorima 
vijećnik Željko Šoštarić 
napustio je sjednicu Grad-
skog vijeća. Vijećnik Zo-
rislav Rodek napomenuo 
je da se raspravlja o izmje-
nama pravilnika i statuta, a 
da pitanja vijećnika Željka 
Šoštarića nisu točka dnev-
nog reda.

Koliko je ukupno ko-
štala izrada monografije 
Lepoglava, pitao je grado-
načelnika vijećnik Željko 

Šoštarić. Gradonačelnik je 
vijećniku Šoštariću poru-
čio da je cijena monografije 
vidljiva u rebalansu prora-
čuna. Zašto više nije načel-
nik Stožera civilne zaštite 
pitao je vijećnik Šoštarić 
predsjednika Gradskog vi-
jeća Hrvoja Kovača. Bu-
dući da predsjednik vijeća 
u tom trenutku nije bio pri-
sutan na sjednici, vijećnik 
Šoštarić nije dobio odgovor 
na postavljeno pitanje.

Uz proračun za 2023. 
godinu, vijećnici su jedno-
glasno prihvatili Program 
javnih potreba Grada Lepo-
glave za 2023. godinu.

U nastavku sjednice vi-
jećnici su jednoglasno pri-
hvatili niz prijedloga odlu-
ka, planova i programa kao 
i odluku o prodaji zemljišta 
u Poduzetničkoj zoni. I ova 
je sjednica započela pita-
njima i prijedlozima vijeć-

nika. Vijećnica Štefica 
Erdec pitala je kad će biti 
postavljene najavljene nad-
zorne kamere u Mažurani-
ćevoj ulici i da li se planira 
postavljanje kamera i na 
drugim prometno opasnim 
točkama. Pitala je i za što 
će se koristiti prostor ispod 
stepeništa na ulasku u Dom 
kulture te hoće li se urediti i 
pristup za osobe s invalidi-
tetom. Gradonačelnik Ma-
rijan Škvarić odgovorio je 
da će najavljene nadzorne 
kamere biti postavljene.

- Riječ je o županijskoj 
cesti te shodno tome pro-
jekt provodi Županijska 
uprava za ceste u suradnji s 
policijom. Dobio sam infor-
maciju da su sve procedure 
provedene te se samo čeka-
ju odobrena europska sred-
stva za provedbu projekta. 
No, ako se to ne riješi tako, 
u proračunu smo osigurali 
sredstva kojima će kame-
re, na navedenoj lokaciji 
kao i u Varaždinskoj ulici 
i u Očuri, postaviti Grad 
Lepoglava, pojasnio je gra-
donačelnik. U odgovoru 
na drugo pitanje pojasnio 
je da će u prostoru ispod 
stepeništa biti smještena 
galerija čipke. Ujedno će se 
prostor koristiti za kulturna 
događanja. Pristup osoba-

ma s invaliditetom bit će 
uređen u drugoj fazi. Vijeć-
nik Vjeran Ježek pitao je 
o razlozima zbog kojih biv-
ši načelnik Općine Donja 
Voća Krunoslav Jurgec 
vijećnicima šalje mailove. 
U drugom pitanju, vijećnik 
Ježek tražio je gradonačel-
nika da mu odgovori na ko-
ji način planira riješiti pro-
blem nepokretanja projekta 
aglomeracije.

U odgovoru na prvo 
pitanje gradonačelnik je 
pojasnio da se mailovi koje 
Krunoslav Jurgec šalje od-
nose na projekt širokopoja-
snog interneta i da Grad na 
mailove odgovara u skladu 
sa Zakonom o pravu na pri-
stup informacija, što je po-
tvrdilo i odbacivanje žalbi 
koje je, na dobivene odgo-
vore, Jurgec podnosio. Što 
se projekta aglomeracije 
tiče, gradonačelnik je od-
govorio da projekt ne može 
pokrenuti dok se ne rije-
ši prijedlog za pokretanje 
postupka za ocjenu ustav-
nosti i zakonitosti Ured-
be Vlade RH o uslužnim 
područjima koji je Grad 
Ivanec podnio Ustavnom 
sudu. Inače, dodao je gra-
donačelnik Škvarić, projekt 
je trenutno u fazi pripreme 
projektne dokumentacije.

- U PRORAČUNU SMO PREDVIDJELI 
PREKO 50 PROJEKATA, OD KOJIH SE 
VIŠE OD 30 PROJEKATA ODNOSI NA 

KOMUNALNU INFRASTRUKTURU, 
KAKO BI IH, KAD SE OTVORE 

NATJEČAJI, MOGLI PRILAGODITI I 
POTOM APLICIRATI NA NATJEČAJE. 

ZA TO ĆE NAM BITI POTREBNI 
REBALANSI PRORAČUNA, REKAO JE 

GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ.

- ZADOVOLJNI SMO ŠTO 
JE REPUBLIKA SLOVENIJA 
PRIHVATILA BITI ZEMLJA 

PARTNER 27. MEĐUNARODNOG 
FESTIVALA ČIPKE. RIJEČ JE O 

NAŠIM SUSJEDIMA S KOJIMA 
NAS PRVENSTVENO VEŽE 

PRIJATELJSTVO I S KOJIMA 
DUGI NIZ GODINA USPJEŠNO 

SURAĐUJEMO U OKVIRU 
MEĐUNARODNOG FESTIVALA 

ČIPKE KAO I NA BROJNIM DRUGIM 
PROJEKTIMA., PORUČIO JE 
GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ.

- KAO I U SVAKOM POSLU, I KOD PRIVLAČENJA SREDSTAVA IZ EU FONDOVA 
JE NAJVAŽNIJA DOBRA PRIPREMA. ONA KREĆE OD IZRADE STRATEGIJE 
KAO OSNOVNOG RAZVOJNOG DOKUMENTA DO PRIPREME PROJEKTNE 

DOKUMENTACIJE I RJEŠAVANJA IMOVINSKO-PRAVNIH POSLOVA. ULASKOM 
U NOVO RAZDOBLJE FINANCIJSKE OMOTNICE EU 2021. - 2027. GODINE, 

TREBAMO ISKORISTITI DEFINIRANJEM DOBRIH PROGRAMA I PROJEKATA 
KOJI ĆE PRIJE SVEGA DOPRINIJETI SVEKOLIKOM RAZVITKU GRADA 

LEPOGLAVE UZ MAKSIMALNO KORIŠTENJE FONDOVA EU, NAGLASIO JE 
GRADONAČELNIK GRADA LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ.

KOD PRIPREME PRORAČUNA 
VODILA SE BRIGA O 
GRAĐANIMA SVIH 

GENERACIJA, PODUZETNICIMA I 
POLJOPRIVREDNICIMA TE DA SU 
SVE POTPORE, BUDUĆI DA SU SE 
POKAZALE DOBRIMA, OSTALE NA 
RAZINI PROŠLOGODIŠNJIH OSIM 

POTPORA ZA NOVOROĐENE ČIJI SU 
IZNOSI POVEĆANI.
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U PRORAČUNU OSIGURANO 19.910 EURA

Isplata gradskih 
uskrsnica 
Jedna od gradskih mjera pomoći socijalno na-
jugroženijim građanima

Umirovljenici slabi-
jeg imovinskog statusa 
s područja Grada Le-
poglave i ove će godine 
povodom Uskrsa dobiti 
jednokratnu gradsku 
novčanu pomoć - tzv. 
uskrsnice. Grad će umi-
rovljenicima isplatiti 
uskrsnice u visini od 30 
eura. Pravo na uskrsnice 
imaju svi umirovljenici s 
prebivalištem na područ-
ju grada čiji je mjesečni 
iznos mirovine manji ili 
jednak iznosu od 292 eu-
ra. Mjera je to koju grad 

provodi kontinuirano 
godinama, a za koju je u 
ovoj godini u proračunu 
osigurano 19.910 eura.

- Isplata uskrsnica, 
kao i božićnica, umirov-
ljenicima slabijeg eko-
nomskog statusa jedna 
je od gradskih mjera po-
moći našim socijalno na-
jugroženijim građanima. 
Ove godine je  osigurano 
ukupno 147.320 eura za 
potrebe socijalne skrbi, 
istaknuo je gradonačel-
nik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić.

NA REDOVITOJ IZVJEŠTAJNOJ SKUPŠTINI ŽNS 
VARAŽDIN

NK Lepoglava 
dodijeljena novčana 
sredstva za ulaganje 
u nogometnu 
infrastrukturu
Dodijeljeno priznanje Milanu Tvarogu 

Na redovitoj izvje-
štajnoj Skupštini ŽNS 
Varaždin nogometnom 
klubu Lepoglava dodije-
ljena su novčana sred-
stva za ulaganje u no-
gometnu infrastrukturu. 
U cijelom projektu će s 
dodatnim sredstvima 
pomoći i jedinica lokal-
ne samouprave Grad Le-

poglava kako bi se cijeli 
projekt ulaganje u sport-
sku infrastrukturu mo-
gao realizirati. Na redovi-
toj izvještajnoj Skupštini 
ŽNS Varaždin Milanu 
Tvarogu dodijeljeno je 
priznanje za značajan 
doprinos u razvoju i una-
pređenju rada u svim ka-
tegorijama igrača.

GRAD ĆE POTICATI, S 13.270 EURA, I 
PROVEDBU PROGRAMA “GRAD PRIJATELJ 
DJECE”

Grad Lepoglava s 
više od 100.000 
eura financira 
provedbu 
programa u 
obrazovanju 
iznad školskog 
standarda
Najviše sredstava, 27.870 eura izdvojeno je za 
stipendiranje studenata

Gradonačelnik Gra-
da Lepoglave, Marijan 
Škvarić sastao se s 
ravnateljima triju osnov-
nih škola s gradskog 
područja. Raspravljali 
su o provedbi i realiza-
ciji gradskog programa 
potreba u obrazovanju 
iznad školskog standar-
da za čiju je provedbu 
Grad Lepoglava u 2023. 
godini u proračunu iz-

dvojio 111.220 eura. Naj-
više sredstava, 27.870 
eura izdvojeno je za sti-
pendiranje studenata, 
26.540 eura izdvojeno 
je za nabavku radnih bi-
lježnica za sve učenike 
osnovnih škola s grad-
skog područja dok je za 
sufinanciranje projekta 
cjelodnevnog boravka u 
školi osigurano 19.910 
eura.

GRADSKA POTPORA

Grad Lepoglava 
stipendira 34 studenta 
s gradskog područja
Razvoj Grada Lepoglave mora se prvenstveno temeljiti na mladim i obrazovanim ljudima

Ove će akademske go-
dine 34 studenta s područja 
Grada Lepoglave studirati 
uz gradsku potporu. Naime, 
Grad Lepoglava je, teme-
ljem rezultata provedenog 
javnog natječaja, dodijelio 
34 stipendije u iznosu od 
93 eura mjesečno, za period 
od 1. listopada 2022. do 30. 
lipnja 2023. godine. Pravo 
na stipendije ostvarili su svi 
studenti koji su se prijavili 
na natječaj. Njih 29 pravo na 
stipendiju ostvarilo je prema 
socijalno-ekonomskom kri-
teriju, a pet temeljem uspje-
ha i postignuća ostvarenih 
tijekom studija.

Ugovore o stipendiranju 

studenti su s Gradom Lepo-
glavom potpisali na prigod-
noj svečanosti održanoj 11. 
ožujka u Lepoglavi. Tom su 
im prigodom čestitke uputili 
gradonačelnik Grada Lepo-
glave Marijan Škvarić i 
predsjednik Gradskog vijeća 
Hrvoje Kovač.

- Dolaskom na mjesto 

gradonačelnika, prije više od 
16 godina, pokrenuo sam do-
djeljivanje stipendija. Prepo-
znao sam da se razvoj Grada 
Lepoglave mora prvenstveno 
temeljiti na mladim i obrazo-
vanim ljudima. Grad im želi 
pomoći u obrazovanju i stje-
canju akademskih titula, ka-
ko onim studentima čiji bio 
socijalno-ekonomski status 
mogao otežati njihovo studi-
ranje, tako i onima, potičući 
izvrsnost, koji su u dosad 
studirajući ostvarili uspjehe 
i postignuća. U tome će stu-
dentima, najavio je grado-
načelnik, pomoći i Grad Le-
poglava omogućavajući im 
stažiranje upravo u Gradu.

OSOBE KOJE SU U NEPOVOLJNOM POLOŽAJU DOBIT ĆE POMOĆ U SVAKODNEVNOM ŽIVOTU

Osigurano više od pola milijuna kuna potpore 
za provedbu projekta Zaželi
11 žena iz ranjivih skupina koje teško nalaze posao, zahvaljujući Gradu Lepoglavi, dobit će prigodu za rad

To će im biti omogu-
ćeno zahvaljujući više 
od pola milijuna kuna 
vrijednom projektu Za-
želi kojeg će u 2023. 
godini, upravo s ciljem 
zapošljavanja žena iz 
skupine teže zapošlji-
vih osoba, ali i pruža-
nja pomoći osobama u 
nepovoljnom položaju, 

provoditi Grad Lepogla-

va. Projekt je vrijedan 

538.000 kuna, a na-

vedena sredstva Grad 

Lepoglava je u cijelosti 

osigurao kroz program 

Učinkoviti ljudski po-

tencijali 2014.-2020. fi-

nanciran iz Europskog 

socijalnog fonda.

NAJAVLJENE I DALJNJE GRADSKE POMOĆI U RJEŠAVANJU STAMBENOG 
PITANJA

Pet mladih obitelji uselit će 
u svoj dom uz potporu Grada 
Lepoglave
Ukupno 200.000 kuna potpore mladim obiteljima

Provodeći u 2022. godi-
ni Program demografskih 
mjera za poticanje rješa-
vanja stambenog pitanja 
mladih obitelji s gradskog 
područja, Grad Lepoglava 
je, temeljem provedenog 
natječaja, dodijelio uku-
pno 200.000 kuna potpo-
re mladim obiteljima za 
izgradnje obiteljske kuće 
odnosno kupnju obitelj-
ske kuće ili stana. Pravo 
na bespovratne potpore ostvarilo je pet mladih 

obitelji koji će uz gradsku 
potporu od 40.000 kuna, 
koliko je maksimalni iznos 
pojedinačne potpore koja 
se mogla dobiti prijavom 

na natječaj i ispunjava-
njem kriterija natječaja, 
useliti u vlastiti dom od-
nosno riješiti jedno od naj-
važnijih pitanja svake obi-
telji, a to je ono stambeno.

NAJVIŠI IZNOS U ODNOSU NA DRUGE JEDINICE LOKALNE SAMOUPRAVE U 
OKRUŽENJU

22.560 eura za potporu 
Društvu Crvenog križa 
Varaždinske županije 
Grad Lepoglava će s 22.560 eura sufinancirati program Društva Crvenog kri-
ža Varaždinske županije “Pomoć u kući starijim osobama na području Grada 
Lepoglave za 2023. godinu”

Ugovor o dodijeli na-
vedenih sredstava u Lepo-
glavi su potpisali grado-
načelnik Grada Lepoglave 
Marijan Škvarić i rav-
nateljica Društva Crvenog 
križa Varaždinske županije 
Sandra Vidaček.

- Sufinanciranje progra-
ma Pomoć u kući Društva 
Crvenog križa Varaždin-
ske županije jedan je od 
segmenata aktivne soci-
jalne politike Grada Le-
poglave koja se, s ciljem 
pružanja pomoći socijalno 
najugroženijoj skupini na-
ših građana, već dugi niz 
godina uspješno provodi 
na području našeg grada. 
Mjerama gradske socijal-
ne politike, u koju spada i 

sufinanciranje navedenog 
programa, vodimo brigu i 
o socijalno ranjivim skupi-
nama naših građana za što 
smo u proračunu za ovu 
godinu osigurali 147.320 
eura - rekao je prigodom 
potpisivanja ugovora gra-
donačelnik Škvarić.

KOLIKO IM GRADSKE STIPENDIJE 
ZNAČE POTVRDILI SU STUDENTICA 

UČITELJSKOG FAKULTETA PETRA 
JAKOP I STUDENT FAKULTETA 

ORGANIZACIJE I INFORMATIKE 
MARIN ŠAŠKO. ISTAKNULI 

SU DA GRADSKU STIPENDIJU 
PRVENSTVENO KORISTE ZA 

PRIJEVOZ I PREHRANU TE ZA 
STANOVANJE.

PROGRAMOM “POMOĆ U 
KUĆI STARIJIM OSOBAMA NA 

PODRUČJU GRADA LEPOGLAVE 
ZA 2023. GODINU” OBUHVAĆENO 

JE 48 STARIJIH I NEMOĆNIH 
GRAĐANA S PODRUČJA 

GRADA LEPOGLAVE. BRIGU 
U O NJIMA VODIT ĆE DVIJE 

GERONTODOMAĆICE.

U PROTEKLE JE ČETIRI GODINE VIŠE 
OD 20 OBITELJI SVOJE STAMBENO 

PITANJE RIJEŠILO UZ POTPORU 
GRADA LEPOGLAVE.

- NAKON PRVOG USPJEŠNO 
PROVEDENOG PROJEKTA, U 

2023. GODINI KRENUT ĆEMO S 
PROVEDBOM NOVOG PROJEKTA 

ZAŽELI. UZ ZAPOŠLJAVANJA 
ŽENA IZ RANJIVIH SKUPINA, 

VIŠE OD 60 OSOBA S PODRUČJA 
GRADA LEPOGLAVE, KOJE SU U 

NEPOVOLJNOM POLOŽAJU, DOBIT 
ĆE POMOĆ U SVAKODNEVNOM 

ŽIVOTU ŠTO ĆE POVEĆATI KVALITETU 
NJIHOVA ŽIVOTA., ISTAKNUO 
JE GRADONAČELNIK GRADA 

LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ.
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IZGRADIT ĆE SE I MOST NA RIJECI BEDNJI

Dobiveno 
više od 2,3 
milijuna eura 
za sanaciju 
posljedica 
šteta od 
potresa na 
komunalnoj 
infrastrukturi
Kreću velika ulaganja u obnovu komunalne in-
frastrukture stradale potresom

Nešto više od 17.8 
milijuna kuna odnosno 
2.368.510,23 eura, što 
je više od ovogodiš-
njeg izvornog grad-
skog proračuna, stiže 
u Grad Lepoglavu. Ri-
ječ je o bespovratnim 
sredstvima koje je Grad 
Lepoglava osigurao na 
natječaju Ministarstva 
gospodarstva i održivog 
razvoja za operacije koje 
se financiraju iz Fonda 
solidarnosti Europske 
unije, a za sanaciju po-
sljedica šteta od potresa 
na komunalnoj infra-
strukturi.

- Maksimalno smo 
se, od svih djelatnika 
gradskih službi, pa do 
moje malenkosti, anga-

žirali na pripremi prijave 
koja je uspješno aplicira-
na na natječaj čiji će re-
zultati biti itekako vidlji-
vi u narednom razdoblju 
kada kreću radovi na 
sanaciji potresom ošte-
ćene komunalne infra-
strukture. Pribavljenih 
2.368.510,23 bespovrat-
nih eura uložit ćemo u 
sanaciju klizišta i lo-
kalnih cesta, a izgra-
dit ćemo i most na 
rijeci Bednji, istaknuo 
je gradonačelnik Mari-
jan Škvarić potpisavši 
u Ministarstvu gospo-
darstva i regionalnog ra-
zvoja za Grad Lepoglavu 
itekako vrijedan ugovor 
o dodjeli bespovratnih 
sredstava.

ASFALTIRANJE OŠTEĆENIH LOKALNIH CESTOVNIH POVRŠINA

Sanirana četiri velika 
klizišta, vrijednost 
radova veća od pola 
milijuna eura
Sredstva za sanaciju Grad Lepoglava je u potpunosti osigurao na natječaju 
Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja

Više od pola milijuna 
eura odnosno četiri miliju-
na kuna koštali su radovi 

sanacije četiriju velikih 
klizišta nastalih uslijed po-
tresa i obilnih oborina na 
području naselja Lepoglav-
ska Ves (Pošnjaki), Očura, 
Lepoglava (Gaveznica - Ka-
meni vrh) i Muričevec u 
Gradu Lepoglavi. Sanacija 
je završena asfaltiranjem 
oštećenih lokalnih cestov-
nih površina koje su nakon 
uspješno odrađene sanaci-
je klizišta ponovno postale 

prohodne i sigurne za kori-
štenje.

- Zbog brdsko-planin-

ske konfiguracije zemljišta 
imamo dosta problema sa 
sanacijom šteta nastalih 
radi prirodnih nepogoda, 
prije svega potresa i obil-
nih oborina. Najveće štete 
prouzrokuju nam klizišta 
koja se pojavljuju na cije-
lom gradskom području. U 
ovom smo trenutku najve-
ći dio klizišta na području 
sjevernog djela Ivančice 
uspješno sanirali., istaknuo 
je gradonačelnik Grada Le-
poglave Marijan Škvarić 
prigodom obilaska sanira-
nih klizišta.

MALIŠANI POČAŠĆENI SLATKIM DAROVIMA

Valentinovo u 
gradskom parku
Dan je to kada se sa srcem daruje ljubav...

Smijeh, veselje i radost 
ispunili su na dan zaljublje-
nih gradski park u Lepogla-
vi, baš kako i treba kad se 
slavi ljubav. U gradskom su 
parku, okićenom srcima i 
porukama ljubavi, Valenti-
novo proslavili mališani iz 
Dječjeg vrtića Lepoglava i 
prvašići iz OŠ Ante Starče-
vića. Dan je to kada se sa 
srcem daruje ljubav, ali i 
poneki poklon baš kao što 
je Grad Lepoglava, zajed-
no s KUD-om Lepoglavski 
pušlek, Turističkom zajed-
nicom Grada Lepoglave i 
TKIC-om učinio počastivši 
mališane slatkim darovi-
ma. Uz iskrene osmijehe i 
s radošću, mališani su sve 
okupljene u parku razve-
selili prigodnim darovima 
koje su sami izradili.

PROSLAVI VALENTINOVA U 
GRADSKOM PARKU U LEPOGLAVI 

MALIŠANIMA SE PRIDRUŽIO 
GRADONAČELNIK GRADA 

LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ 
- ZAŽELIO IM JE DA IM UPRAVO 

LJUBAV BUDE VODILJA U NJIHOVIM 
ŽIVOTIMA.

U ČITAONICI GRADSKE KNJIŽNICE IVANA 

BELOSTENCA U LEPOGLAVI

Predstavljena 
publikacija 
“Park prirode na 
mjestu susreta 
Alpa, Dinarida 
i panonskog 
mora?”
Krajnje je vrijeme da Ivanščicu, Strahinjčicu, 

Maceljska goru i Ravnu goru zaštitimo kao 

park prirode, poručio je župan Stričak

U ispunjenoj čita-
onici Gradske knjiž-
nice Ivana Belostenca 
u Lepoglavi predstav-
ljena je publikacija 
“Park prirode na mje-
stu susreta Alpa, Di-
narida i panonskog 
mora?”. Jedinstvena 
je to knjiga budući da 
predstavlja park priro-
de koji još ne postoji. 
Doduše, ističe urednik 
knjige Roman Ozi-
mec, uz to što posto-
ji fizički okvir parka 
koji obuhvaća četiri 
planinska masiva sje-
verozapadne Hrvatske 
- Ivanščicu, Strahinj-
čicu, Maceljska goru 
i Ravnu goru, postoji i 

tim ljudi koji promiču 
inicijativu za njegovo 
osnivanje te stručna 
podloga za takvo ne-
što. Nedostaje samo 
formalno-pravni okvir 
odnosno službena od-
luka o njegovom pro-
glašenju. Okupljene, 
među kojima su bili 
državni dužnosnici, 
gradonačelnici i na-
čelnici gradova i opći-
na, kao i voditelji usta-
nova i organizacija s 
područja Varaždinske 
županije, pozdravili su 
gradonačelnik Grada 
Lepoglave Marijan 
Škvarić i župan Va-
raždinske županije 
Anđelko Stričak.
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PROGRAM ISPUNJEN PLESOM I ZABAVOM

Zagorski džokeri i simpatične Harlice 
oduševili nastupom - za čistu 10 !
Sudionike Dječjeg fašnika TZ Grada Lepoglava počastila je krafnama i toplim napitcima

U pratnji Limene 
glazbe Lepoglava ma-
skirane grupe mališana 
iz Dječjeg vrtića Lepo-
glava, podružnice Dječ-
jeg vrtića Lepoglava iz 
Višnjice te dječjih vrtića 
Runolist iz Žarovnice, 
Bambi iz Ivanca i Čaro-
lija iz Bikovca te učenici 
OŠ Ante Starčević Lepo-
glava - gdje su se poseb-
no istaknuli karizmatič-
ni Zagorski džokeri i 
simpatične Harlice iz 
6b. razreda (uz pjesmu 
Zagorski cug) i 3b. razred 
(Mama ŠČ) - prodefilirali 
su centrom Lepoglave. 
Okupile su se potom 
male vesele maškare na 
terasi restorana Ivančica 
gdje im je gradonačelnik 
Grada Lepoglave Ma-
rijan Škvarić, dajući 
im gradski ključ, predao 
vlast u gradu.

Uslijedio je progra-
mom ispunjenim ple-
som tijekom kojeg su se 
okupljenima predstavilo 
svih 14 maskiranih sku-
pina. Na kraju fašničkog 
programa, po tradiciji, 
spaljen je Fašnik. Sve je 
sudionike Dječjeg fašni-
ka organizator počastio 
neizostavnim krafnama i 
toplim napitcima.

PREKO POLA MILIJUNA EURA ULOŽIT ĆE SE U REKONSTRUKCIJU NERAZVRSTANIH CESTA

Za građenje komunalne infrastrukture u 2023. 
godini planira se uložiti više od 2,3 milijuna eura
Kod financiranja aktivnosti gradnje komunalne infrastrukture nastoji se što manje opteretiti građane

U 2023. godini Grad 
Lepoglava će za građenje 
komunalne infrastrukture  
uložiti više od 2,3 milijuna 
eura (preko 17,8 milijuna 
kuna). 549.492 eura uložit 
će se u rekonstrukciju ne-
razvrstanih cesta. Od toga, 
120.790 eura za moderniza-
ciju i asfaltiranje nešto više 
od 1.000 metara nerazvrsta-
nih cesta na području pet 
gradskih mjesnih odbora 
(Očure, Purge, Kamenice, 

Viletinca-Vulišinca i Lepo-
glavske Vesi). Značajnija 
sredstva (265.450 eura), kad 
je riječ o rekonstrukciji ne-
razvrstanih cesta, utrošit će 
se i za sanacije klizišta.

Od većih ulaganja, u 
planu je i izgradnja grad-
ske tržnice za što se pla-
nira utrošiti 132.750 eura 
te rekonstrukcija grobne 
kuće u Lepoglavi, s izgrad-
njom nadstrešnice, za što 

je u proračunu planirano 
154.575 eura. Grad Lepo-
glava osigurao je sredstva 
za najavljenu izgradnju nad-
strešnice uz grobnu kuću 
i izgradnju konzolne nad-
strešnice na groblju u Le-
poglavi. Riječ je o 291.767 
kuna odnosno 38.724 eura 
koje je Grad Lepoglava osi-
gurao na natječaju Lokalne 
akcijske grupe - Sjevero-
zapad za Tip operacije 7.4. 

- Ulaganja u pokretanje, 
poboljšanje ili proširenje 
lokalnih temeljnih usluga 
za ruralno stanovništvo, uk-
ljučujući slobodno vrijeme i 
kulturne aktivnosti te pove-
zanu infrastrukturu. Intenzi-
tet ostvarene potpore na na-
tječaju je 100 % od ukupno 
prihvatljivih troškova.

U okviru navedenog 
Programa građenja komu-
nalne infrastrukture u 2023. 
godini planirano je i finan-
ciranje izgradnja drugih 
građevina komunalne infra-
strukture. Između ostalih, 

javnih parkirališta, javne 
rasvjete, sportskih igrališta, 
prometnih površina na koji-
ma nije dozvoljeno kretanje 
motornih vozila i mostova.

Na području naselja 
Muričevec i području Ga-
veznice saniraju se dva 

klizišta. Sanacija se izvodi 
sredstvima (riječ je o nešto 
više od 220.000 eura) koje 
je Grad Lepoglava u 100% 
iznosu osigurao iz Fonda 
solidarnosti Europske unije 
za sanaciju triju klizišta – 

navedenih klizišta u Gave-
znici i Muričevcu te klizišta 
u Lepoglavskoj Vesi.

Prostor ispod nedavno 
obnovljenog glavnog ulaza 
Doma kulture u Lepoglavi 
bit će preuređen i u njega 
smještena galerija lepoglav-
ske čipke. Uređenje će biti 
izvedeno uz financijsku pot-

poru Ministarstva kulture i 
medija. Naime, Gradu Lepo-
glavi je na natječaju Progra-
mi gradnje, rekonstrukcije 
i opremanja kulturne infra-
strukture u 2023. godini, ko-
je je navedeno Ministarstvo 

provelo, za uređenje buduće 
galerije čipke dodijeljena 
potpora od 13.272,28 eura.

Traju radovi prve faze 
nastavka izgradnje nogo-
stupa uz županijsku cestu 
u Žarovnici. Izvode se tzv. 
zemljani radovi u okviru ko-
jih će, u dužini od oko 300 
metara, biti postavljen su-
stav odvodnje. Time će biti 
stvoreni uvjeti za izgradnju 
samog nogostupa. Početak 
tih radova ovisit će o planu 
i odluci Županijske upra-
ve za ceste, nositelja ovog 
projekta. Inače, riječ je o 
nastavku projekta izgradnje 
nogostupa uz županijsku 
cestu u naselju Žarovnica u 
okviru kojeg je 2017. godine 
izgrađeno prvih 350 metara 
nogostupa. Izgradnju je su-
financirao Grad Lepoglava.

- NASTAVLJAMO S REKONSTRUKCIJOM DOMA KULTURE UZ POTPORU 
MINISTARSTVA KULTURE I MEDIJA KOJEM ZAHVALJUJEM ŠTO JE 

PREPOZNALO NAŠ PROJEKT ZAHVALJUJUĆI KOJEM ĆEMO, UREĐENJEM 
PRILAZA, OMOGUĆITI NESMETAN ULAZ U DOM KULTURE SVIM GRAĐANIMA 

TE UREDITI PROSTOR U KOJI ĆEMO SMJESTITI GALERIJU LEPOGLAVSKE ČIPKE. 
TAJ ĆE PROSTOR BITI PRILAGOĐEN PREDSTAVLJANJU NAŠE PREKRASNE 

LEPOGLAVSKE ČIPKE., ISTAKNUO JE GRADONAČELNIK MARIJAN ŠKVARIĆ.

NAJVEĆI DIO PRORAČUNSKIH 
RASHODA I OVE SE GODINE ODNOSI 

NA KOMUNALNE DJELATNOSTI. 
NASTAVAK JE TO AKTIVNOSTI 

USMJERENIH RAZVOJU GRADA 
U NJEGOVOM KOMUNALNOM 
DIJELU, ALI I OPĆENITO. VAŽNO 

JE ISTAKNUTI DA SE KOD 
FINANCIRANJA SVIH AKTIVNOSTI 

GRADNJE KOMUNALNE 
INFRASTRUKTURE NASTOJI ŠTO 
MANJE OPTERETITI GRAĐANE.

DJEČJI FAŠNIK U LEPOGLAVI 
ODRŽAN JE U ORGANIZACIJI 

TURISTIČKE ZAJEDNICE 
GRADA LEPOGLAVA, A POD 

POKROVITELJSTVOM GRADA 
LEPOGLAVE I UZ VIŠEGODIŠNJU 

POTPORU ODREDA IZVIĐAČA 
LEPOGLAVA. POTPORU 

ORGANIZACIJI PRUŽILI SU 
I TURISTIČKO KULTURNO 

INFORMATIVNI CENTAR TE DVD 
LEPOGLAVA.

- RIJEČ JE O ZNAČAJNOJ I DOBRODOŠLOJ POTPORI KOJOM ĆEMO UREDITI 
GROBNU KUĆU U LEPOGLAVI. IZGRADNJOM NADSTREŠNICE I KONZOLNE 

NADSTREŠNICE OD VREMENSKIH ĆEMO NEPRILIKA ZAŠTITI GRAĐANE KOJI 
ĆE DOĆI NA POSLJEDNJE ISPRAĆAJE DRAGIH IM POKOJNIKA., ISTAKNUO JE 
GRADONAČELNIK GRADA LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ DODAVŠI DA JE, UZ 

OSIGURANA SREDSTVA, SPREMNA I SVA POTREBNA DOKUMENTACIJA ZA 
IZGRADNJU NAVEDENIH NADSTREŠNICA.

GRAD LEPOGLAVA PRIBAVIO JE I SREDSTVA VEĆA OD IZNOSA 
OVOGODIŠNJEG IZVORNOG GRADSKOG PRORAČUNA - KREĆU VELIKA 

ULAGANJA U OBNOVU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE STRADALE 
POTRESOM. NEŠTO VIŠE OD 17.8 MILIJUNA KUNA ODNOSNO 2.368.510,23 

EURA, ŠTO JE VIŠE OD OVOGODIŠNJEG IZVORNOG GRADSKOG PRORAČUNA, 
STIŽE U GRAD LEPOGLAVU. RIJEČ JE O BESPOVRATNIM SREDSTVIMA 
KOJE JE GRAD LEPOGLAVA OSIGURAO NA NATJEČAJU MINISTARSTVA 

GOSPODARSTVA I ODRŽIVOG RAZVOJA ZA OPERACIJE KOJE SE 
FINANCIRAJU IZ FONDA SOLIDARNOSTI EUROPSKE UNIJE, A ZA SANACIJU 

POSLJEDICA ŠTETA OD POTRESA NA KOMUNALNOJ INFRASTRUKTURI. 
SANIRANO ĆE BITI DEVET DIONICA CESTA, UKUPNE DUŽINE OD OKO 10 

KILOMETARA TE IZGRAĐEN MOST PUTINE NA RIJECI BEDNJI.
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PUŠLEKI PREDSTAVLJAJU BOGATU BAŠTINU 
LEPOGLAVSKOG KRAJA

Skupština KUD-a 
Lepoglavski pušlek
Odrađen veliki broj aktivnosti

Uz brojne nastupe 
odrađene na “domaćem 
terenu” i gostovanjima 
na području Varaždin-
ske županije i izvan nje-
nih granica, Pušleki su 
odradili brojne aktivno-
sti na zaštiti izvornosti 

mlinčanog kolača, au-
tohtonog jela lepoglav-
skog kraja. Također, su-
djelovali su u pripremi 
prve lepoglavske kuha-
rice koja je svjetlo dana 
ugledala krajem 2022. 
godine.

OSVOJENA MNOGOBROJNA ODLIČJA NA 
OCJENJIVANJIMA MEDA

Skupština Pčelarske 
udruge Čmalico
Pčelarska udruga Čmalica ove će godine obi-
lježiti 10 godina postojanja

Skupština je bila 
odlična prigoda da se 
rezimira prošlogodišnja 
pčelarska godina u kojoj 
se još jednom potvrdilo 
da članovi Udruge pro-
izvode kvalitetan med. 
Potvrdila su to osvojena 
odličja na ocjenjivanjima 
meda na kojima su pče-

lari iz Pčelarske udruge 
Čmalica sudjelovali. A 
taj kvalitetan med i pro-
tekle se godine našao na 
jelovniku vrtićkih mali-
šana i osnovnoškolaca 
zahvaljujući projektu 
“Medni doručak” koji je 
Udruga provela.

NIZ NASTUPA NA MANIFESTACIJAMA

Značajna financijska 
potpora radu „Glasna 
kubura“ od strane 
Grada Lepoglave
Održana Skupština Kuburaškog društva “Gla-
sna kubura” iz Kamenice

Održana je redovita 
Skupština Kuburaškog 
društva “Glasna kubu-
ra” iz Kamenice. Člano-
vi Društva prihvatili su, 
od strane predsjednika 
Stjepana Kapustića, 
podneseno izvješće o 
radu u proteklom jedno-
godišnjem razdoblju. U 
izvješću je navedeno niz 
nastupa na manifesta-
cijama koje su članovi 
Društva uveličali svo-
jim nastupom. i u 2023. 

godini Društvo planira 
nastupiti na vjerskim, 
sportskim, društvenim i 
drugim događanjima u 
kraju i okolici kao i na-
staviti provoditi aktivno-
sti usmjerene očuvanju 
tradicije. Na Skupštini 
je istaknuta značajna fi-
nancijska potpora radu 
Društva od strane Grada 
Lepoglave. Potvrdilo ju je 
financijsko izvješće ko-
jeg su članovi Skupštine 
jednoglasno prihvatili.

UREĐENO UKUPNO 30.400 METARA ŠUMSKIH 
PROMETNICA

Skupština 
Udruge Kesten
Članovi Udruge privatnih šumovlasnika Ke-
sten okupili su se na redovitoj godišnjoj Skup-
štini održanoj u Žarovnici

- Od 2008. godine, 
kada počinje rješavanje 
problema nedostatka i 
neuređenosti šumskih 
prometnica, do 2022. go-
dine uređeno je, na po-
dručju koje svojim djelo-
vanjem pokriva Udruga 
Kesten, ukupno 30.400 
metara šumskih promet-
nica. Za to je Udruga 
privukla investicija u 
vrijednosti od 6.100.000 

kuna. Riječ je o sredstvi-
ma prikupljenima kroz 
naknade za općekorisne 
funkcije šuma., istaknuo 
je Tomo Rešetar, pred-
sjednik Udruge podno-
seći izvješće o radu u 
2022. godini u kojoj su 
članovi Udruge, izme-
đu ostalog, sudjelovali 
na raznim radionicama, 
edukacijama i stručnim 
putovanjima.

U KUHARICI ZAPISANA TRADICIJA POVEZANA S BUDUĆNOŠĆU

Lepoglava dobila prvu 
kuharicu - “Kuharica 
lepoglavskog kraja”
Iako još od 1561. godine datira zapis o puranu kojeg su blagovali lepoglavski 
pavlini, gastronomija lepoglavskog kraja nije nikad trajno, na jednom mjestu, 
zapisana kako bi bila sačuvana i prezentirana javnosti.

Tako je bilo sve do sada 
odnosno do izrade “Kuhari-
ce lepoglavskog kraja” koja 
je, na prigodnoj svečanosti 
u Lepoglavi, predstavljena 
javnosti. Riječ je o kuharici 
u kojoj je predstavljeno 29 
jela. Neka od njih predstav-
ljena su u izvornom obliku, 
a dio na način na koji se 
mogu pripremati i posluži-
vati u današnje vrijeme.

- Izvornost okusa i vri-
jedni ljudi koji čuvaju tradi-
ciju obavezuju nas da kroz 

prezentaciju i pripremu jela 
lepoglavskog kraja sačuva-
mo posebnosti gastronomi-
je Lepoglave, Varaždinske 

županije i Hrvatske, naveo 
je autor kuharice, chef Da-
mir Crleni.

Kuharica je rezultat su-
radnje Varaždinske župani-
je, kao nakladnika, i Grada 
Lepoglave, kao sunaklad-
nika, kao i rada suradnika 
među kojima i KUD-a Le-
poglavski pušlek čijom se 
inicijativom krenulo u za-
štitu izvornosti jednog od 

jela koji u kuharici zauzima 
posebno mjesto - Mlinča-
nog kolača. Prvi korak u za-
štiti izvornosti Mlinčanog 
kolača uspješno je odrađen 
registriranjem žiga kojim 
se obilježava štiteći njegov 
naziv i vizualni identitet. O 
tome je na predstavljenu 
kuharice govorila predsjed-
nica KUD-a Lepoglavski 
pušlek Štefica Bizek.

NE ZANEMARIVATI PROMJENE PONAŠANJA VLASTITOG DJETETA

Održano predavanje o ovisnosti 
za roditelje učenika sedmih i 
osmih razreda
Svi mogu iznevjeriti vaše dijete, ali vi roditelji nikada., poručio je okupljenim 
roditeljima socijalni pedagog Mirko Bistrović

S problemom ovisno-
sti i svim opasnostima i 
rizicima koje ovisnost do-
nosi, nedavno su upoznati 
učenici osmih lepoglavske 
razreda škole, a sada i nji-
hovi roditelji. Uz socijalnog 
pedagoga Mirka Bistrovića, 
o vrstama ovisnosti, njenoj 
prisutnosti i rizicima ko-
jima su mladi izloženi, na 
predavanju su govorili i 
načelnik Policijske postaje 
Ivanec Danijel Leskovar 
te policijski službenik PP 
Ivanec Božidar Šumečki 
koji kao policajac u zajedni-

ci djeluje na području Gra-
da Lepoglave.

Roditelji su upozoreni 
da se nikako ne smije za-
nemarivati promjene po-
našanja vlastitog djeteta, 
njegov kasni dolazak kući, 
izbjegavanje jela, znakovi 

prehlade kada dijete nije 
prehlađeno te drugi znako-
vi čudnog ponašanja. Vri-
jeme je tada za reakciju, ali 
nikako uz upotrebu sile jer 
će time, istaknuto je, samo 
pogoršati situaciju te od 
djeteta “stvoriti” nasilnika.

PONOS VIŠNJICE

Održana 72. redovna 
Skupština DVD-a Višnjica
Ove godine će godine za djelovanje vatrogasaca Grad Lepoglava izdvojiti više 
od 230.000 eura

Članove Skupštine, 
nazočne predstavnike va-
trogasnih društava iz Hr-
vatske i Slovenije te druge 
goste, među kojima su 
bili državni tajnik u Mini-
starstvu obrane Zdrav-
ko Jakop, gradonačelnik 
Grada Lepoglave Marijan 
Škvarić i član Upravnog 
odbora Vatrogasne zajed-
nice Republike Slovenije 
Franjo Bukovec, pred-
sjednik DVD-a Višnjica 
Stjepan Križanec upoznao 
je s djelovanjem Društva u 
proteklom jednogodišnjem 
razdoblju te s planovima za 
nadolazeće razdoblje za ko-
je je se, uz nabavku novog 
vozila, planira početak rea-
lizacije projekta energetske 
obnove vatrogasnog doma 
u Višnjici. Riječ je o projek-
tima koje će DVD Višnjica 
provesti u suradnji i uz pot-
poru Grada Lepoglave što 
je na Skupštini potvrdio 
i gradonačelnik Marijan 
Škvarić.

Na Skupštini su člano-
vima DVD-a Višnjica dodi-

jeljena priznanja za ostva-
rene rezultate kao i ona 
dodijeljena im za stečena 
zvanja. Među ostalima, 
Andriji Hudinu i Ivanu 
Visinskom dodijeljena su 
priznanja za 40 godina rada 
u vatrogastvu. Brončanim 

vatrogasnim plamenica-
ma za uspjehe postignute 
u vatrogastvu nagrađeni 
su: Željko Pajtak, Josip 
Pajtak, Toni Zagoran-
ski, Kruno Komes, Mar-
tin Galinec, Matija Bo-
silj, Matija Lončarek, 
Ivan Flegarić, Davor 
Prašnički, Stjepan Kri-
žanec, Stjepan Galinec, 
Matija Lončarek i Dani-
jel Mežnarić. Na sjednici 
Skupštine je za novog za-
povjednika izabran Matija 
Lončarek, a u Društvo je 
primljeno i devet novih čla-
nova.

HVALA VAM NA SVEMU ŠTO ČINITE ZA GRAĐANE I NAŠ GRAD

Održana Skupština DVD-a 
Kamenice
Dobrovoljno vatrogasno društvo Kamenica održalo je 83. izvještajnu sjednicu 
Skupštine

Odrađeno je ukupno 20 
intervencija koje su se od-
nosile na gašenje požara 
otvorenog prostora, ukla-
njanje porušenih električ-
nih stupova, ispumpavanje 
vode iz stambenih objekata 
te kontrolirano spaljivanje 
korova. Pored toga, odrađe-
no je 40 prijevoza članova 

udruga i ustanova, kao i 
drugih građana u potrebi, 
vatrogasnim kombi vozili-
ma. Na Skupštini je progla-

šen najvatrogasac DVD-a 
Kamenice za proteklu go-
dine - priznanje je dobio 
vatrogasac Marko Juren.

SVE ŠTO RADITE NE RADITE 
ZATO ŠTO MORATE ILI ZA PLAĆU 
VEĆ ZATO ŠTO ŽELITE POMOĆI 

GRAĐANIMA. BEZ OBZIRA NA SVE, 
UVIJEK STE SPREMNI POMOĆI. 
U TRENUTKU UGROZE VI STE TI 

KOJIMA SE PRVIMA OBRAĆAMO 
ZA POMOĆ., ISTAKNUO JE 

GRADONAČELNIK ŠKVARIĆ.

- ZAHVALJUJUĆI GRADU 
LEPOGLAVI, GRADONAČELNIKU 

MARIJANU ŠKVARIĆU I 
VATROGASNOJ ZAJEDNICI GRADA 
LEPOGLAVE, FINANCIRANJE RADA 

DVD-A KAMENICA NIKAD NIJE 
DOVEDENO U PITANJE, ZAKLJUČIO 

JE RODEK.

IAKO JE IZA NAS RAZDOBLJE DIJELOM OBILJEŽENO EPIDEMIOLOŠKIM 
OGRANIČENJIMA KOJA SU OTEŽAVALA PROVEDBU PLANIRANIH 

PROGRAMA, KUD LEPOGLAVSKI PUŠLEK JE U PROTEKLOM 
JEDNOGODIŠNJEM RAZDOBLJU ODRADIO ČAK 36 AKTIVNOSTI, 

ISTAKNULA JE PREDSJEDNICA KUD-A LEPOGLAVSKI PUŠLEK ŠTEFICA 
BIZEK.

- DANAS MLINČANI KOLAČ 
PREDSTAVLJAMO NA BROJNIM 

MANIFESTACIJAMA I PRIGODAMA, 
SLUŠAMO SAMO RIJEČI 

ODUŠEVLJENA I HVALE ONIH KOJI 
GA KUŠAJU”, OTKRILA JE ŠTEFICA 

BIZEK.
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ODANA POČAST ISTINSKOM HEROJU 
DOMOVINSKOG RATA

30 godina od 
pogibije heroja 
Dragutina Naglaša
Na žrtvu Dragutina Naglaša nazočne su pod-
sjetili predsjednik Udruge branitelji Hrvatske 
Lepoglava Tomo Jakop i predsjednik Udruge 
Crne mambe Anđelko Vižitin

U selu Baždarići kod 
Novigrada u žestokim 
je borbama koje su hr-
vatske snage vodile sa 
srpskim agresorom, ko-
ji je doživjevši poraz u 
operaciji Maslenica po-
krenuo snažan protuudar 
angažiravši za to svoje 
najelitnije postrojbe, 11. 
veljače 1993. godine po-
ginuo bojnik Dragutin 
Naglaš Kume. Povo-
dom 30. godišnjice pogi-
bije ovog istinskog heroja 

Domovinskog rata, što 
govoreći o svom suborcu 
uvijek ističu njegovi rat-
ni prijatelji, u Lepoglavi 
su se, kako bi mu zajed-
no s njegovom majkom i 
suprugom odali počast, 
okupili članovi obitelji, 
prijatelji, suborci iz Crnih 
mambi te uz predstavnike 
domicilne Udruge brani-
telji Hrvatske Lepoglava 
i predstavnici Udruge 
pripadnika 104. brigade 
ZNG i HVIDR-e Ivanec.

POHVALE RADU HVIDRA-E IVANEC

Hrvatski branitelji 
uvijek mogu računati na 
potporu Grada Lepoglave
Udruga Hrvatskih vojnih invalida Domovinskog 
rata (HVIDRA) Ivanec održala je u Lepoglavi 
svoju redovnu Skupštinu

Zadovoljstvo radom 
Udruge u proteklih godi-
nu dana kao i planovima 
za iduće jednogodišnje 
razdoblje izrazili su čla-
novi Skupštine prihvaća-
jući izvješće o radu, kao 
i plan rada, koje je pod-
nio predsjednik Udruge 
Vjekoslav Špac. Pohvale 

radu HVIDRA-e Ivanec 
uputili su i gosti koji su 
nazočili Skupštini - gra-
donačelnik Grada Lepo-
glave Marijan Škva-
rić, izaslanica ministra 
branitelja Snježana 
Hunjet i predsjednik žu-
panijske HVIDR-e Mla-
den Kaselj.

ZAHVALA VARAŽDINSKOJ ŽUPANIJI NA 
DODIJELJENIM POTPORAMA

Županijska potpora 
za udruge i ustanove 
u kulturi s područja 
Grada Lepoglave

Varaždinska županija 
provela je Javni poziv za 
predlaganje javnih potre-
ba u kulturi

Udruge i ustanove u 
kulturi s područja Grada 
Lepoglave - Čipkarsko 
društvo Danica Bressler, 
Ekomuzej Lepoglava, 
Gradska knjižnica Ivana 
Belostenca, KUD Lepo-
glavski pušlek i Limena 
glazba Lepoglava svoje 

će programe u 2023. go-
dini realizirati i uz potpo-
ru Varaždinske županije. 
Naime, Varaždinska žu-
panija provela je Javni 
poziv za predlaganje 
javnih potreba u kulturi 
na kojem su navedene 
udruge i ustanove ostva-
rile financijsku potporu 
za provedbu predloženih 
aktivnosti.

STVARANJE VEZE IZMEĐU TRADICIJE I 
MODERNE VIZIJE

Lepoglava podržava projekt 
“Dream Flowers” inspiriran 
kulturnim nasljeđem izrade 
čipke u Malti i Lepoglavi

Projekt se provodi uz financijsku potporu Eu-
ropske komisije

Da lepoglavska čipka 
pruža brojne mogućnosti 
implementacije na dru-
ge predmete, dajući im 
dodatnu ljepotu i vrijed-

nost, potvrđuje i umjet-
nica Petia Zasheva iz 
malteške regije Gozo. 
Ona je pokrenula projekt 
“Dream Flowers” inspiri-
ran kulturnim nasljeđem 
izrade čipke u Malti (re-
giji Gozo) i Lepoglavi. 

Projekt se fokusira na 
stvaranje veze između 
tradicije i moderne vi-
zije te istinske vizualne 
umjetnosti korištenjem 

čipki i drugih predmeta 
izrađenih od recikliranih 
materijala. Tako će u 
umjetničkim predmeti-
ma koji će nastati u okvi-
ru navedenog projekta 
biti implementirana le-
poglavska čipka.

POVODOM OBILJEŽAVANJA 30. OBLJETNICE DJELOVANJA

Lepoglava dobila mural 
posvećen legendarnoj 7. 
gardijskoj brigadi „PUMA“
Mural je naslikan na zidu Doma kulture

Povodom obilježavanja 
30. obljetnice djelovanja 7. 
gardijske brigade “PUMA”, 
u Lepoglavi je 15. prosinca 
predstavljen mural posve-
ćen ovoj legendarnoj vojnoj 
postrojbi koja je dala ne-
mjerljiv doprinos u obrani 
i oslobađanju Hrvatske. 
Mural naslikan na zidu 
Doma kulture predstavljen 
je na prigodnoj svečanosti 
koja je u Lepoglavi okupila 
bivše pripadnike 7. gardij-
ske brigade te drugih bra-
niteljskih udruga.

- Jedan je to od 80-
ak murala posvećen PU-
MA-ma koji će biti nasli-
kani diljem Hrvatske. Ova 
svečanost u Lepoglavi 

uvod je u dane u kojima će-
mo proslaviti 30-tu obljet-
nicu 7. gardijske brigade 
PUMA, istaknuo je to pred-

sjednik Udruge veterana 7. 
gbr “PUMA” Robert Puja 
koji je s gradonačelnikom 
Grada Lepoglave Marija-
nom Škvarićem “otkrio” 
mural.

Gradonačelnik Marijan 
Škvarić, ujedno i izaslanik 
župana Varaždinske župa-
nije Anđelka Stričaka, 
uz zahvalu PUMA-ma na 
pokazanoj hrabrosti i pod-

nijetoj žrtvi, istaknuo je 
da se ne smije dozvoliti da 
branitelji padnu u zaborav. 
Ispred Udruge branitelji 
Hrvatske Lepoglava, zado-
voljstvo što je Lepoglava 

dobila ovaj mural, izrazio 
je Tomo Jakop istaknuvši 
da je na ovaj način odana 
počast postrojbi čiji su pri-

padnici bila i dvojica od 12 
poginulih branitelja s po-
dručja Grada Lepoglave. 
Ovom su prigodom građa-
nima Grada Lepoglave koji 
su bili ratni pripadnici 7. 
gardijske brigade, a još su 
i danas aktivni pripadnici 
Oružanih snaga Republike 
Hrvatske, uručene gradske 
zahvalnice.

Primili su ih 
Krunoslav Vuglač, Mi-
ljenko Hojsak, Stjepan 
Rajić, Dalibor Škvarić, 
Mario Cerovčec, Mario 
Tvarog i Boris Husnjak. 
Ovom je prigodom Josipu 
Fištreku, koji je svoj vojni 
put započeo u 7. gardijskoj 
brigadi, dodijeljena zahval-
nica koju mu je povodom 
prestanka djelatne vojne 
službe u OSRH i odlaska 
u mirovinu, a za časnu i 
uzornu službu i osobni do-
prinos u stvaranju i razvoju 
OSRH, dodijelio načelnik 
Glavnog stožera admiral 
Robert Hranj.

JEDINSTVEN SVIJET POLUDRAGOG KAMENJA

Više od 400 posjetitelja u Noći 
muzeja razgledalo izložbu “Svijet 
poludragog kamenja” 
Predstavljena i bogata zbirka vojnih militarija

Građani su u Domu 
kulture u Lepoglavi imali 
prigodu razgledati izložbu 
“Svijet poludragog kame-
nja”. Posjetitelji izložbe u 
Lepoglavi, njih više od 400 
koliko ih je razgledalo izlož-
bu tijekom trajanja manife-
stacije, zakoračili su u je-

dinstven svijet poludragog 
kamenja i razgledavši uzor-
ke minerala iz Lepoglave, 
Hrvatske i šire regije kao i 
minerale, poludrago i dra-
go kamenje s gotovo svih 
kontinenata. Od članova 

Udruge Lepoglavski ahat 
koji su prikupili ekspona-
te predstavljene na izložbi, 
posjetitelji su mogli saznati 
puno toga zanimljivog od 
poludragom kamenju i mi-
neralima.

VRIJEDNOST PROJEKTA 7.205.347,12 EURA

Projekt Centar za posjetitelje “Centar 
pavlina” prijavljen na natječaj
Partneri na projektu - Varaždinska županija i Turističko kulturno informativni centar

Grad Lepoglava je na 
raspisan poziv Ministar-
stva turizma i sporta -”Re-
gionalna diversifikacija i 
specijalizacija hrvatskog 
turizma kroz ulaganja u 
razvoj turističkih proi-
zvoda visoke dodane vri-
jednosti” prijavio Projekt 
izgradnje i opremanja cen-
tra za posjetitelje “Centra 
pavlina”. Projekt je vrije-
dan 7.205.347,12 eura, a 
Grad Lepoglava i partneri 
na projektu - Varaždinska 
županija i Turističko kul-

turno informativni cen-
tar, očekuju bespovrat-
nu potporu u iznosu od 
6.636.140,42 eura.

U okviru projekta pla-
nira se izgradnja i oprema-
nje centra za posjetitelje 
koji će stvoriti infrastruk-
turne pretpostavke za va-
lorizaciju nematerijalne 
kulturne baštine Grada 

Lepoglave kao turističke 
destinacije - lepoglavske 
čipke koja se nalazi na 
UNESCO-ovoj reprezen-
tativnoj listi nematerijal-
ne baštine čovječanstva 
te materijalne kulturne 
baštine pavlinskog kom-
pleksa kao značajnog ele-
menta povijesnog razvoja 
Grada Lepoglave.

U GRADSKOJ KNJIŽNICI IVANA BELOSTENCA 

Kajkavska večer u Lepoglavi
Predstavljena zbirka pjesama “Ferdamano zavuzlane rieči”

U Gradskoj knjižnici 
Ivana Belostenca u Lepo-
glavi održana je 16. velja-
če večer kajkavske poezije 
tijekom koje je lepoglav-
skoj publici predstavljena 
zbirka pjesama “Ferdama-
no zavuzlane rieči” pje-
snikinje Ljubice Ribić. 

Predstavili su je, kazivaju-
ći pjesme iz zbirke, sama 
autorica i njena gošća pje-
snikinja Ljiljana Vuglač. 
U glazbenom dijelu večeri 
nastupili su skladatelj Ivan 
Mežnarić te sopranistice 
Mira Cepanec i Dragica 
Trstenjak.

JOŠ JE JEDAN IZLOŽBEN PROSTOR 
U LEPOGLAVI U NOĆI MUZEJA 

OTVORIO SVOJA VRATA. RIJEČ 
JE O IZLOŽBENOM PROSTORU 

UDRUGE P.A.S. LEPOGLAVA. 
U OKVIRU “NOĆI OTVORENIH 

VRATA ‘23” POSJETITELJIMA JE 
PREDSTAVLJENA BOGATA ZBIRKA 

VOJNIH MILITARIJA.

OBILJEŽAVANJE 30. OBLJETNICE DJELOVANJA 7. GARDIJSKE BRIGADE 
“PUMA” U LEPOGLAVI NASTAVLJENO JE OTVORENJEM IZLOŽBE “1992 - 

2022 PUMA” U ORGANIZACIJI UDRUGE P.A.S KLUB LEPOGLAVA, U ČIJIM 
JE PROSTORIJAMA IZLOŽBA OTVORENA, TE ODAVANJEM POČASTI 

POGINULIM HRVATSKIM BRANITELJIMA KOD SPOMEN OBILJEŽJA U 
PARKU HRVATSKIH BRANITELJA.

- ZADOVOLJAN SAM ŠTO JE VARAŽDINSKA ŽUPANIJA PREPOZNALA 
PROGRAME NAŠIH UDRUGA I USTANOVA U KULTURI PRUŽAJUĆI IM 
POTPORU KOJA JE PRIJAŠNJIH GODINA IZOSTALA., ISTAKNUO JE 

GRADONAČELNIK GRADA LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ ZAHVALIVŠI 
VARAŽDINSKOJ ŽUPANIJI NA DODIJELJENIM POTPORAMA.

- CENTAR ZA POSJETITELJE “CENTAR PAVLINA” OMOGUĆIT ĆE NAM DA NA 
JEDNOM MJESTU PREDSTAVIMO NAŠU BOGATU KULTURNU BAŠTINU NA 

KOJU SMO IZUZETNO PONOSNI, A KOJA PREDSTAVLJA I VELIKI TURISTIČKI 
POTENCIJAL KOJI ŽELIMO ISKORISTITI ZA RAZVOJ NAŠEG GRADA., 

ISTAKNUO JE GRADONAČELNIK GRADA LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ.

PROJEKT, KOJI SE PROVODI UZ FINANCIJSKU POTPORU EUROPSKE 
KOMISIJE, U OKVIRU PROGRAMA CULTURE MUVES EUROPE, I GOETHE 

INSTITUTA, KAO PARTNER ĆE PODRŽATI GRAD LEPOGLAVA.
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PROJEKT UVOĐENJE ŠAHA U OSNOVNE ŠKOLE 
VARAŽDINSKE ŽUPANIJE

Veliki interes za šah 
među osnovnoškolcima
Najbolji rezultat među domaćim sudionicima 
ostvario je Jakov Kihas

OŠ Ante Starčevića 
Lepoglava bila je doma-
ćin 5. Pojedinačnog ša-
hovskog turnira učenika 
osnovnih škola Varaž-
dinske županije. Na tur-
niru je sudjelovalo 136 
djevojčica i dječaka koji 
su se natjecali u katego-
riji nižih i viših razreda 
“skupljajući” bodove koji 
će zbrojeni, s bodovima 
iz svih odigranih kola, 
definirati ukupan pla-
sman svakog sudionika 
ovog šahovskog turnira 
koji je potvrdio veliki in-
teres osnovnoškolaca za 

šah. Posebno su nagra-
đene i najuspješnije dje-
vojčice koje se na turniru 
natječu u istoj kategoriji 
s dječacima. Najbolji 
rezultat među domaćim 
sudionicima ostvario je 
Jakov Kihas osvojivši 
drugo mjesto u kategori-
ji C-turnir viših razreda. 
Turnir su, u okviru pro-
jekta “Uvođenje šaha u 
osnovne škole Varaždin-
ske županije” organizira-
li Školski sportski savez, 
Centar izvrsnosti iz šaha 
i Šahovski savez Varaž-
dinske županije.

EDILTEC KUP LEPOGLAVA 2023.

Pobjedom ekipe DC-10 
završeno 17. izdanje 
Otvorenog zimskog 
turnira u malom 
nogometu Ediltec kup 
Lepoglava 2023.
Najboljim igračem turnira proglašen je Darko 
Jagić iz ekipe DC-10

Slavljem momča-
di DC 10, u Lepoglavi 
je završeno 17. izdanje 
Otvorenog zimskog tur-
nira u malom nogometu 
“Ediltec kup Lepoglava 
2023.”. Posljednjeg, fi-
nalnog, dana turnira, 
u finalnom je susretu 
momčad DC 10 iz Petro-
ve Gore s 1:0 savladala 
momčad Hudek Trgo-
trans iz Biljevca. Treće 
mjesto osvojila je ekipa 
Tornado iz Lepoglave i to 
bez borbe budući da se 
utakmica za treće mjesto, 
zbog nedolaska ekipe 
Majolka iz Slovenije, nije 
igrala.

U veteranskom dijelu 
turnira naslov je osvojila 
ekipa Apartmani Varja-
čić iz Krapine koja je u 
veteranskom finalu, re-
zultatom 4:1, savladala 
ekipu Autokuća Klarić 
iz Soblinca. U utakmici 
za treće mjesto, Horti-
kultura Turčić Klanjec, 
rezultatom 5:2, pobijedila 
je ekipu DŠR-a Lančić 
Knapić.

Tijekom završne ce-
remonije najboljim su 

ekipama i pojedincima 
uručena priznanja i na-
grade. Gradonačelnik 
Marijan Škvarić je 
ispred Grada Lepoglave, 
glavnog pokrovitelja tur-
nira, čestitao sudionici-
ma turnira na ostvarenim 
rezultatima.

U veteranskoj kon-
kurenciji, najbolji igrač 
finala, ujedno i najbolji 
igrač veteranskog dijela 
turnira, je Ivan Firer 
iz Apartmana Varjačić. 
Najboljim vratarom pro-
glašen je Danijel Kon-
čevski iz Apartmana 
Varjačić, dok je najbolji 
strijelac Željko Bede-
ković iz ekipe Auto Kla-
rić s 13 postignutih golo-
va. Nagrada za fair-play 
dodijeljena je ekipi 
M-Klub Macelj. Na turnir 
je sudjelovalo 27 seni-
orskih i 12 veteranskih 
ekipa. Turnir se igrao od 
7. siječnja do 11. veljače 
kada je odigrana sama 
završnica, a organizirala 
ga je Zajednica sportskih 
udruga Grada Lepoglave 
i Klub igrača malog no-
gometa Lepoglava.

SPORT JE VAŽAN ČIMBENIK RAZVOJA GRADA

Gotovo 180.000 eura za javne 
potrebe u sportu Grada Lepoglave
Kod ulaganja u razvoj sporta na gradskom području težište staviti na djecu i 
njihovo uključivanje u sportske aktivnosti

Nastavljajući sustavno 
ulaganje u razvoj sporta, 
Grad Lepoglava će i u ovoj 
godini značajnim proračun-
skim sredstvima, a riječ je 
o 179.200 eura, podupri-
jeti provedbu programa 
javnih potreba u sportu na 
gradskom području. Naj-
veći dio navedenog iznosa 
- 106.190 eura, namijenjen 
je redovnoj djelatnosti Za-
jednice sportskih udruga 
Grada Lepoglave koja će ih, 
što je utvrđeno ugovorom 
koji su potpisali gradona-
čelnik Marijan Škvarić 
i predsjednik Zajednice 
sportskih udruga Grada 
Lepoglave Dražen No-
vak, koristiti za redovnu 

djelatnost i natjecateljske 
aktivnosti sportskih udru-
ga i klubova, održavanje 
sportskih objekata te za 
stručne službe i materijal-
ne troškove, a sve prema 
kriterijima i rasporedu Za-
jednice. Preostala sredstva 
namijenjena su za nabavu 

dječjih igrala (37.160 eura), 
nabavu sportske opreme 
(6.640 eura), održavanje 
sportske opreme (6.640 eu-
ra), održavanje sportskih 
građevina (19.910) te za 
održavanje malonogomet-
nog zimskog turnira (2.660 
eura).

JEDAN OD KOTAČIĆA SAVRŠENOG DALIĆEVOG STROJA

Naš Miroslav Jamnić o 
bronci iz Katara
Jamnić je iskazao posebno oduševljenje svojim susjedima i mještanima Lepo-
glavske Vesi koji su mu priredili nezaboravan doček

I Lepoglava ima svog 
brončanog Vatrenog. Nije 
riječ o nekom od igrača već 
o Miroslavu Jamniću, članu 
stručnog stožera hrvatske 
nogometne reprezentacije. 
Miroslav Jamnić je fiziote-
rapeut koji od 2018. godine, 
zajedno s ostalim članovima 
zdravstvenog tima reprezen-
tacije, brine o zdravlju hrvat-
skih nogometnih reprezenta-
tivca. Kako se kalila bronca 

iz Katara, Miroslav Jamnić 
otkrio je okupljenima na 
predavanju održanom u Le-
poglavi. Tawan Doma kultu-
re ispunili su brojni građani 
koji su iz prve ruke željeli 

doznati kako je hrvatska no-
gometna reprezentacija sti-
gla do bronce, ali i čestitati 
brončanom Lepoglavčanu, 
jednom od kotačića savr-
šenog Dalićevog stroja, na 
ostvarenom uspjehu.

Na samom početku pre-
davanja čestitke Jamniću, 
ispred Grada Lepoglave, 
uputio je gradonačelnik 
Marijan Škvarić. Uz za-
hvalu na upućenim mu če-
stitkama, Jamnić je iskazao 
posebno oduševljenje svo-
jim susjedima i mještanima 
Lepoglavske Vesi koji su mu 
priredili nezaboravan doček 
pri povratku u njegov lepo-

glavski dom.
Tijekom predavanja iznio 

je Jamnić niz zanimljivosti o 
svom i radu cijelog stožera 
u Kataru, kao i zanimljivosti 
vezane za hrvatske reprezen-
tativce za koje je imao samo 
riječi hvale govoreći o njiho-
vim ljudskim i nogometnim 
kvalitetama. Predavanje je 
bila prigoda svima da izbli-
za vide i brončano odličje iz 
Katara s kojim su se, kao i 
brončanim Lepoglavčanom, 
imali prigode fotografirati. 
Ovo je interaktivno predava-
nje u Lepoglavi organizirala 
Zajednica sportskih udruga 
Grada Lepoglave.

U ORGANIZACIJI ZAJEDNICE SPORTSKIH UDRUGA GRADA LEPOGLAVE

Proglašeni najbolji 
sportaši Grada Lepoglave 
u 2022. godini
Najboljim sportašem Grada Lepoglave u protekloj godini proglašen je član Kuglač-
kog kluba Lepoglava Igor Gal, dok je najboljom sportskom ekipom proglašen upra-
vo Kuglački klub Lepoglava. U kategoriji žena nisu dodijeljene titule najboljih.

Najuspješniji sportaš 
veteran Grada Lepoglave 
u 2022. godini je Bojan 
Barač, iz Kuglačkog kluba 
Lepoglava, a najbolji mladi 
sportaš je Leon Butko iz 
Karate kluba Lepoglava čiji 
je trener Tomislav Med-
ved proglašen najboljim 
trenerom u protekloj godi-
ni. Zaslužnim sportskim 
djelatnikom proglašen je 
Željko Breški iz Karate 
kluba Lepoglava.

Priznanjima za ostva-
rene vrhunske rezultate u 
sportu u kategoriji natjeca-
telja proteklih u lepoglav-
skim klubovima, a koji su 
rezultate ostvarili u drugim 
sredinama nagrađene su 
mlade odbojkašice Gabi 
Križanec i Nadja Galo-
vić koje nastupaju za Žen-
ski odbojkaški klub Ivanec. 
Juniori Nogometnog kluba 
Lepoglava proglašeni su 
perspektivnom mladom 

sportskom ekipom Grada 
Lepoglave do 18 godina.

Perspektivnim mladim 
sportašima proglašeni su 
članovi NK Lepoglava: Mi-
hael Štefanek, David 
Štefanek, Darian Čret-
ni, Dalibor Fogec, Luka 
Baniček, Karlo Držaić, 
Martin Draganić, Ma-
rin Strmečki, Domagoj 
Kostanjevec, Viktor 
Čretni, Jakov Cikač, 
Niko Gredelj, Antonio 
Maček, Filip Kralj, Filip 
Gredelj i Ivan Hrandek.

Također, perspektivnim 
mladim sportašima Grada 
Lepoglave proglašeni su 
članovi Sportsko penjač-
kog kluba Direkt: Nika 
Ferk, Ema Ferk, Maša 
Bedeković, Lana Rosto-
har, Melanija Rostohar, 

Sofija Pavleković i Bar-
tol Dubovečak. Perspek-
tivnim mladim sportašima 
proglašeni su i članovi Ka-
rate kluba Lepoglava: Vik-
tor Galunić, Marta Hus-
njak, Jan Mošmondor, 
Dora Husnjak i Leona 
Županić. Laureatima je 
priznanja uručio predsjed-
nik Zajednice sportskih 
udruga Grada Lepoglave 
Dražen Novak koji je na 
početku svečanosti ista-
knuo da se u rezultatima 
klubova i sportaša još uvi-
jek osjećaju posljedice pan-
demije korona virusa.

NASTAVLJA SE S UREĐENJEM SPORTSKE 
INFRASTRUKTURE

Završava se uređenje 
vanjskog fitnessa u Lepoglavi
Projekt je vrijedan nešto više od 40.000 eura

Lepoglava će dobiti 
još jedan vrijedan sport-
ski sadržaj. Naime, na 
Sportsko-rekreacijskom 
centru Lepoglava traju 
radovi na uređenju vjež-
baonice na otvorenom 
odnosno vanjskog fitne-
ssa. Bit će postavljeno 

18 sprava za vježbanje, a 
projekt je vrijedan nešto 
više od 40.000 eura, a 
dio sredstava za njegovu 
realizaciju, riječ je o go-
tovo 20.000 eura, Grad 
Lepoglava osigurao je na 
natječaju Ministarstva 
turizma i sporta.

MIROSLAVU JAMNIĆU, ČLANU 
STOŽERA HRVATSKE NOGOMETNE 
REPREZENTACIJE DODIJELJENO JE 

PRIZNANJE ZA POSEBAN DOPRINOS 
SPORTU GRADA LEPOGLAVE

ČESTITKE LAUREATIMA UPUTIO 
JE GRADONAČELNIK GRADA 

LEPOGLAVE MARIJAN ŠKVARIĆ. 
DODAO JE PRI TOME DA JE GRAD 
LEPOGLAVA OSTVARIO ZACRTAN 

CILJ, A TO JE STVORITI UVJETE KOJI 
SVIM GRAĐANIMA OMOGUĆAVAJU 

BAVLJENJE SPORTOM, BILO 
REKREATIVNO, BILO U OKVIRU 

SPORTSKIH KLUBOVA.

- NISMO BILI SVJESNI VELIČINE 
USPJEHA SVE DOK SE NISMO 

VRATILI U HRVATSKU I 
VIDJELI VESELJE GRAĐANA, 

OTKRIO JE JAMNIĆ IZNOSEĆI 
NEZABORAVNE DOJMOVE S 

DOČEKA REPREZENTACIJE ZA ČIJE 
JE USPJEHE, ISTAKNUO JE OVOM 
PRIGODOM, UVELIKE ZASLUŽAN 

IZBORNIK ZLATKO DALIĆ KOJI ŽIVI 
SVOJE RIJEČI I DJELA.

NAJBOLJIM IGRAČEM FINALNE UTAKMICE PROGLAŠEN JE DUBRAVKO 
VOJICA IZ DC-10, NAJBOLJIM IGRAČEM TURNIRA PROGLAŠEN JE 
DARKO JAGIĆ IZ EKIPE DC-10 DOK JE MARKO GALEŠI IZ TORNADA 
PROGLAŠEN NAJBOLJIM VRATAROM. NAJBOLJI STRIJELCI, S PO 
DEVET POSTIGNUTIH GOLOVA, SU DARKO JAGIĆ IZ EKIPE DC-10 I 

TOMISLAV HARAMUSTEK IZ EKIPE HUDEK TRGOTRANSA. NAGRADA ZA 
FAIR-PLAY DODIJELJENA JE EKIPI UŠR VIŠNJICA.

- U OVOM SLUČAJU RIJEČ JE O SADRŽAJU KOJI ĆE SVIM GRAĐANIMA 
KOJI TO ŽELE OMOGUĆITI BESPLATNO VJEŽBANJE NA OTVORENOM, 

A ŠTO ĆE U KONAČNICI POZITIVNO UTJECATI NA NJIHOVO ZDRAVLJE., 
ISTAKNUO JE GRADONAČELNIK MARIJAN ŠKVARIĆ.
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POSEBNO PRIZNANJE KREATIVNOJ GRUPI O.Š. 
IVANA RANGERA IZ KAMENICE

Proglašene 
najljepše 
uređene 
okućnice, 
kuće i balkoni
Otvorenjem izložbe fotografija i dodjelom pri-
znanja završena je u Gradu Lepoglavi akcija 
“Cvijet za ljepši grad”.

Priznanja za uređe-
nost dodijeljena su u dvi-
je kategorije - kategoriji 
balkona i kategoriji ku-
ća i okućnica. Priznanje 
za najuređeniji balkon 
dobila je Maja Babić. 
Priznanja su, za drugo 
odnosno treće mjesto, 
u kategoriji balkona do-
bile Draženka Vresk i 
Kornelija Cikač. Pri-
znanje za najuređeniju 
kuću i okućnicu dodije-
ljeno je Mariji Kljunić 
dok su u istoj kategoriji 
priznanja za drugo odno-
sno treće mjesto dobile 
Milica Murić i Nada 
Jamnić.

Priznanja za likov-
ne radove dodijeljena 
su Dori Husnjak iz 
OŠ Ivana Rangera iz 
Kamenice i njenoj men-
torici Jožici Butko, 
Kaji Zver iz OŠ Ante 
Starčevića iz Lepoglave 
i njenom mentoru Da-
voru Petaku te Sari 
Hrženjak iz OŠ Izidora 
Poljaka iz Višnjice i nje-
noj mentorici Slavici 
Cingesar. Posebno pri-
znanje kreativnoj gru-
pi O.Š. Ivana Rangera 
iz Kamenice, koju čine 

Klara Bencek, Tea 
Jurenec i Ivona Sta-
rovečki, dodijeljeno je 
za kompoziciju cvjetova 
u glinamolu. Priznanje je 
primila i njihova mento-
rica Đurđica Basarić 
Rešetar.

Posebno priznanje 
dodijeljeno je i kreativnoj 
grupi OŠ Ivana Rangera 
iz Kamenice za video 
uradak Legenda o gra-
du. Grupu čine učenice 
Dora Husnjak, Mag-
dalena Kišiček, La-
na Jakopović, Ivona 
Držaić, Jana Maček i 
Klara Bencek. Prizna-
nje je dodijeljeno i nji-
hovoj mentorici Nataši 
Narančić.

- Ova akcija je do-
bar duh našeg grada. 
Turisti koji nam dolaze 
ne gledaju samo naše 
znamenitosti već cijeli 
grad koji je, zahvalju-
jući tome što s ljubavlju 
i trudom uređujete svo-
je balkone i okućnice, 
ljepše mjesto za bora-
vak i život., poručila je 
direktorica ureda Turi-
stičke zajednice Grada 
Lepoglave Ljubica Du-
bovečak.

CROATIAN MAKERS LIGA

Učenici 5. razreda osvojili 
prvo mjesto u programiranju
Čestitamo!

I ove godine se OŠ Ante 
Starčević Lepoglava uklju-
čila u natjecanje programi-
ranja edukacijskog robota 
koje provodi udruga IRIM 
Croatian Makers. OŠ Ante 
Starčević Lepoglava sudje-
lovala je s dvije ekipe, sva-
ka ekipa po 4 člana. Mlađu 
ekipu čine učenici do 5. 
razreda, a stariju učenici 
dobne skupine od 6. do 8. 
razreda. U programiranju 
micro: Maqueen Plus robo-
ta iskazala su se četvorica 
učenika 5. razreda i osvoji-
la 1. mjesto s maksimalnim 
brojem bodova: Mihael 
Čanžar, Eduardo Fun-

tek, Branimir Latin i 
David Županić koji je i 
vođa tima, pod vodstvom 
mentorice Nevenke Har-
jač. Stariju dobnu skupi-

nu predstavljali su: Leon 
Funtek 6. raz. i Vito Tva-
rog 6. raz., te sedmaši Ma-
rin Ferk i Marko Hojsak 
te su osvojili su 6. mjesto.

INFOKUP 2023

Odlični rezultati učenika OŠ 
Ivana Rangera Kamenica 
i OŠ Ante Starčević 
Lepoglava na županijskom 
natjecanju iz informatike
Čestitke učenicima i mentorima!

Učenici  su se natjecali 
u tri kategorije: Algoritmi 
- LOGO, Digitalne kompe-
tencije i Osnove informa-
tike te su ostvarili odlične 
rezultate.

OŠ Ivana Rangera 
Kamenica - mentor: 
Ivan Štefek

Osnove informatike: 
Magdalena Kišićek, 
7.a, 2. mjesto 

Digitalne kompetenci-
je / Primjena algoritama: 
Dominik Hunjet, 3. mje-
sto

OŠ Ante Starčević 
Lepoglava - mentori-

ca: Nevenka Harjač
Algoritmi - LOGO: 

Iskra Županić, 8. b - 2. 
mjesto; Luka Botković, 
7. b - 1. mjesto; Marin 
Ferk, 7. a - 2. mjesto; 
Leon Funtek, 6. b - 2. 
mjesto; Branimir Latin, 
5. b - 3. mjesto; David 

Županić, 5. b - 2. mjesto
Digitalne kompetenci-

je: Eduardo Funtek, 5. 
b - 4. mjesto

Osnove informatike: 
Luka Botković, 7. b - 9. 
mjesto; Marin Ferk, 7. a - 
4. mjesto; Andreja Kun-
dija, 8. b - 5. mjesto


